
PROTOKÓŁ Nr XXVIII/12 

z sesji Rady Gminy Łubnice 

odbytej dnia 28 grudnia 2012 roku 

  

  
W sesji udział wzięło 14 radnych, 1 nieobecny usprawiedliwiony. 

  

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

  
1.     Anna Grajko – Wójt Gminy 

2.     Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy 

3.     Danuta Lasota – Skarbnik Gminy 

4.     Sołtysi  

  

Przyjęto protokół z poprzedniej sesji. 

  

Proponowany porządek obrad:  

  

1.     Podjęcie uchwały budżetowej.   

2.     Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 

udostępnionych dla przewoźników, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Gmina Łubnice, warunków i zasad korzystania z tych obiektów oraz ustalenia stawek 

opłat za korzystanie z nich 

3.     Podjecie uchwał śmieciowych. 

4.     Sprawy różne i interpelacje. 

  

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

  

Ad. 1 

  

P. Przew. – przedstawił treść uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok. 

Nikt nie wniósł uwag i pytań do uchwały. 

Uchwała Nr XXVIII/89/12 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok. 

jako załącznik do niniejszego protokołu. 

Podjęta jednogłośnie. 

  

Ad. 2 

  

P. Przew. – przedstawił treść uchwały 

Nikt nie wniósł uwag i pytań do uchwały. 

Uchwała Nr XXVIII/90/12 

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych udostępnionych dla przewoźników, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Łubnice, warunków i zasad korzystania z 

tych obiektów oraz ustalenia stawek opłat za korzystanie z nich 

jako załącznik do niniejszego protokołu. 

Podjęta jednogłośnie. 

  

Ad. 3 

  



P. Przew. – mamy już opinię SANEPIDU w sprawie regulaminu utrzymania czystości i 

porządku w gminie możemy podejmować uchwały śmieciowe 

P. Walęzak – jaka jest cena za śmieci w Połańcu, czy już ustalili 

P. Wójt – ta podjęli już wszystkie uchwały, cenę ustalili w wysokości 4,50 zł za segregowane 

a niesegregowane 7,50 zł. Ministerstwo tym się interesuje i do 3 stycznia mamy padać daty 

uchwał. Z tego co się dowiedziałam do końca stycznia Wojewoda nie będzie ponaglać. 

P. Wójtowicz – skoro tak to nie podejmujmy tych uchwał poczekajmy na ponaglenie od 

Wojewody, przez ten czas może zmienią ustawę a przynajmniej będziemy mieli więcej czasu 

na zastanowienie się. 

Rada jednomyślnie postanowiła nie podejmować uchwał śmieciowych 

  

Ad. 4 

  

P. Bryk – czy za ten kwartał była gazetka, to torba by się zastanowić nad dystrybucją 

P. Wójt – tak była, ukazała się tuż przed świętami. W tym roku gazetka była bezpłatna ale to 

są za duże koszty żeby dalej tak ciągnąć. Przed wydaniem następnej zastanowimy się jak to 

rozwiązać i ewentualnie ile by miała kosztować. 

  

P. Przew. –  Czy ktoś chce jeszcze zabrać głos, nie widzę, wobec czego zamykam obrady 

dzisiejszej sesji. 

  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

  

Protokołowała: 
 


